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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.
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                        Jeszcze jedne konsultacje w sprawie zmiany nazw ulic przeprowadzi burmistrz Emilian Bera. 
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Paweł  Sasiela


            

            Poniedziałek, 3 kwietnia 2017 o 22:47
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Jawor sesja Rada Miejska zmiana nazw ulic konsultacje społeczne ul. Adama Rapackiego ul. Zygmunta Berlinga kard. Stefan Wyszyński rtm. Witold Pilecki Krzysztof Detyna Jacek Wieczorek Emilian Bera Agnieszka Rynkiewicz Michał Bander 
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                                    mój głos•3 kwietnia 2017 o 23:19
                                    mnie nikt nie zmanipulował, a drugi raz brać udziału w konsultacjach na ten sam temat nie mam ochoty-już…
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                    Taką decyzję podjęła większość w Radzie Miejskiej po ujawnieniu szczegółów dotyczących pierwszych miejskich konsultacji, w których największa liczba osób opowiedziała się za kard. Stefanem Wyszyńskim i rtm. Witoldem Pileckim.



Przypomnijmy, że na początku grudnia, po rozmowach z mieszkańcami Jawora grupa radnych złożyła wniosek uchwałodawczy w sprawie podjęcia działań zmierzających do zmiany nazw ulic Adama Rapackiego na ul. kard. Stefana Wyszyńskiego oraz ul. gen. Zygmunta Berlinga na ul. rtm. Witolda Pileckiego. Nazwy obu ulic podlegają bowiem obowiązkowej zmianie w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 1 kwietnia 2016 roku o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.



Jak wówczas podkreślali radni, mieszkańcy nie są zwolennikami wprowadzania zmian nazw ulic, jednak jeśli jest to obowiązek, to należy wyjść z inicjatywą i pokazać, że jaworzanie chcą samodzielnie decydować o nowym nazewnictwie, nie czekając na zmiany wprowadzane odgórnie. Rajcowie szeroko uargumentowali złożony wniosek, podkreślając że Stefan Kardynał Wyszyński oraz rtm. Witold Pilecki niewątpliwie zapisali piękne karty w historii Polski. Ponadto nazwy o takim brzmieniu dobrze korespondowałyby z nazwami ulic znajdującymi się w sąsiedztwie. Zaznaczali, że do wniosku, choć nie wymaga tego ustawa, po przeprowadzeniu szerszych konsultacji z mieszkańcami dostarczą podpisy poparcia dla tych propozycji.



Mimo to, w styczniu burmistrz ogłosił miejskie konsultacje społeczne, do których włączyła się grupa inicjatorów społecznej akcji "Zamień dezertera na bohatera". Finalnie, pod koniec lutego, w Urzędzie Miejskim złożono podpisy mieszkańców Jawora popierających zmianę nazw ulic Adama Rapackiego i Zygmunta Berlinga na odpowiednio kard. Stefana Wyszyńskiego i rtm. Witolda Pileckiego.



- Tak jak zapowiadaliśmy przeprowadziliśmy szeroko zakrojone konsultacje społeczne i zebraliśmy blisko 1500 podpisów. Składamy podpisy w BOK-u, by potwierdzić, że jaworzanie popierają zaproponowane przez nas nazwy ulic. Nie chcemy decyzji oddawać w ręce wojewody, tym bardziej, że mieszkańcy bardzo pozytywnie odebrali naszą inicjatywę. Mam nadzieję, że nie zostanie ona zbagatelizowana i odrzucona przez burmistrza Jawora i większość w radzie - mówił wówczas radny Krzysztof Detyna.



- Przede wszystkim zależało nam na dotarciu do mieszkańców ulic Rapackiego i Berlinga. Wspólnie z radnymi odwiedziliśmy wszystkie mieszkania. Choć nie do wszystkich udało się dotrzeć, bo nie zawsze byli obecni w domu, chciałbym serdecznie podziękować mieszkańcom za udział w konsultacjach i wyrażenie swojej opinii na temat zmiany nazw ulic - dodawał Robert Gierczyk.



Nieznany cel



W tym samym czasie dobiegały końca konsultacje społeczne zarządzone przez burmistrza. W połowie marca na BIP-ie pojawiła się informacja z przeprowadzonych konsultacji społecznych w sprawie zmiany nazw ulic gen Zygmunta Berlinga i Adama Rapackiego. Nie było w niej jednak podane ilu mieszkańców zgłosiło poszczególne propozycje nowych nazw. Próby ustalenia tych danych u osób wskazanych przez burmistrza w zarządzeniu jako osoby odpowiedzialne za przeprowadzenie konsultacji oraz pod nieobecność burmistrza u jego zastępcy spełzły na niczym.



- Nie to było celem konsultacji - powtarzała niemalże jak w transie wiceburmistrz. Co było celem owych konsultacji wiedziało chyba wyłącznie ścisłe kierownictwo urzędu. W samym zarządzeniu burmistrza próżno było bowiem szukać wyszczególnionego celu konsultacji. Co niejako kłóci się z przyjętą w końcówce kwietnia 2015 roku uchwałą Rady Miejskiej określającą zasady i tryb przeprowadzania konsultacji społecznych. W niej jasno jest zapisane, że wniosek o przeprowadzenie konsultacji społecznych powinien zawierać uzasadnienie, z określeniem celu jaki ma być osiągnięty. Tego w zarządzeniu burmistrza nie było. Z niego dowiedzieć mogliśmy się jedynie, iż konsultacje społeczne przeprowadzone zostaną w trybie badania opinii mieszkańców z wykorzystaniem formularza ankietowego.



Formularze ankietowe w formie papierowej należało składać w Urzędzie Miejskim, w Biurze Obsługi Klienta, w specjalnie przygotowanej urnie. O możliwości przesłania np. skanu wypełnionego formularza ankietowego e-mailem nie było w zarządzeniu nic. Choć uchwała Rady Miejskiej stwierdza, że jedną z form konsultacji jest "badanie opinii i przyjmowanie wniosków mieszkańców z wykorzystaniem formularza ankietowego (w tym ankiety elektronicznej)". Ponadto "oprócz wyżej wymienionych form dodatkowo udostępnia się mieszkańcom możliwość wyrażania opinii poprzez składanie opinii i uwag za pomocą poczty elektronicznej". Takie rozwiązanie z pewnością ułatwiałoby udział w konsultacjach m.in. osobom pracującym w godzinach otwarcia BOK-u.



Uchwała Rady Miejskiej precyzuje zresztą w jaki sposób prowadzone są konsultacje w trybie badania opinii mieszkańców z wykorzystaniem formularza ankietowego. Poprzez: opublikowanie treści ankiety na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego, opublikowanie treści ankiety w Biuletynie Informacji Publicznej, zaproszenie do składania opinii na wskazany adres e-mail. Tego ostatniego w zarządzeniu burmistrza nie było. Na inne niedociągnięcia w trakcie ostatniej sesji zwracał też uwagę radny Krzysztof Detyna.



- Ogłoszenie o konsultacjach społecznych Burmistrz Miasta Jawora podaje do publicznej wiadomości poprzez zamieszczenie: na tablicy informacyjnej w budynku Urzędu Miejskiego, w Biuletynie Informacji Publicznej. W Biuletynie się pojawiło. Być może było to ogłoszenie, ale prawdopodobnie zostało zdjęte. Po drodze z jednej komisji gdy szedłem tego ogłoszenia nie było, więc proszę, aby przypilnować, żeby następne ogłoszenie wisiało na tablicy ogłoszeniowej przez cały okres trwania konsultacji społecznych - zauważał radny Detyna.



Mieszkańcy za kard. Wyszyńskim i rtm. Pileckim



Po interwencji w urzędzie burmistrz podczas sesji zdecydował się przedstawić szczegółowe informacje dotyczące przeprowadzonych konsultacji. W przypadku ul. gen. Zygmunta Berlinga zdecydowanie największa liczba mieszkańców biorących udział w konsultacjach, bo aż 646 osób, zgłosiła propozycję zmiany na ul. rtm. Witolda Pileckiego. Z kolei nazwę Danuty Siedzikówny "Inki" zgłosiło 12 osób. Za pozostałymi propozycjami opowiedziała się mniejsza liczba osób. W przypadku ul. Adama Rapackiego 601 osób wskazało kard. Stefana Wyszyńskiego, 45 osób Danutę Siedzikównę "Inkę". Pozostałe propozycję wskazała mniejsza liczba osób.



Nieoczekiwanie więc, Michał Bander w imieniu związanego z burmistrzem klubu radnych "Razem", złożył wniosek o przeprowadzenie kolejnego etapu konsultacji społecznych, mający na celu wybór przez mieszkańców wyłącznie ulic Berlinga i Rapackiego konkretnej nazwy z listy propozycji zgłoszonych przez mieszkańców Jawora w konsultacjach. Dziwi to o tyle, że w przypadku zakończonych konsultacji wymagane było podanie adresu zamieszkania oraz złożenie czytelnego podpisu. W związku z tym nie trudno byłoby wyłonić ze złożonych w ramach ostatnich konsultacji ankiet głosów mieszkańców obu ulic, którzy zechcieli w konsultacjach wziąć udział. Niebezzasadne były więc głosy radnych opozycji o sensowność oraz koszty przeprowadzania kolejnych "konsultacji do konsultacji".



Mimo to, związana z burmistrzem większość w radzie przegłosowała pomysł radnego Bandera. - Odnośnie tego wniosku formalnego uważam, że on jest bardzo dobry i rozsądny - kwitował Emilian Bera. Przeciwnego zdania są radni prawicy.



- Wypowiedziało się na ten temat 1400 mieszkańców, nawet w ankietach ponad 600 było za propozycjami ulic kard. Stefana Wyszyńskiego i rtm. Witolda Pileckiego. Jesteśmy oburzeni tym, że te głosy w ogóle nie będą wzięte pod uwagę. Uważam, że jest to lekceważenie mieszkańców, bo jednak część naszego społeczeństwa wypowiedziała się konkretnie i robienie od nowa ankiety uważam po prostu za robienie z mieszkańców głupków. Już były przeprowadzone konsultacje. Mieszkańcy się wypowiedzieli. Nie jestem jako tako przeciwko nowej ankiecie. Proszę bardzo, ale uważam, że oddane już głosy powinny być uznane. Ludzie już się wypowiedzieli. Dlaczego teraz trzeba powiedzieć "ludzie mówcie jeszcze raz na ten sam temat"? Osobiście brałem udział w konsultacjach, wrzuciłem ankietę do urny i już się na ten temat wypowiedziałem. Dlaczego pytają mieszkańców jeszcze raz o to samo? Jesteśmy przeciwko temu, że część radnych i burmistrz odmawia ewidentnie głosów tych osób, które już wypowiedziały się na ten temat i zaczynamy robić to znowu od zera. Mieszkańcy rzeczywiście powiedzą, czy Rada Miejska nie ma ważniejszych problemów niż zajmowanie się tym samym po raz czwarty - podsumowuje radny Jacek Wieczorek.


 


Poniżej dyskusja radnych na temat konsultacji społecznych ws. zmiany nazw ulic:
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    kopalniany•7 kwietnia 2017 o 17:23

    mają ponoć otwierać biuro strefy z wlabrzycha w lokalu po cukrowni ? jeżeli tak , to ma być jedno miejsce pracy czy dwa ?
 kiedy będzie nabór na to miejsce pracy ?
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    brawo dla inicjatorów•6 kwietnia 2017 o 16:16

    dla inicjatorów akcji Pilecki- Wyszyński wielki szacunek za zdobycie takiego poparcia za tymi patronami .1300 ankiet za, a wcześniej ponad 100 podpisów to jest potwierdzenie obywatelskiego głosu. Brawo Pani Piwko, Panie Detyna,. Brawo Panie Wieczorek, Kowalczyk, Panie Gierczyk . Brawo Pani Markieiwcz i Panie Wicestarosto Baranowski.
Prawda zwycięży zło.
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    nie fajnie•6 kwietnia 2017 o 12:33

    po takich akcjach nie dziwię się, że coraz mniej ludzi bierze udział w konsultacjach, referendach, wyborach
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    po słowie•6 kwietnia 2017 o 12:31

    https://www.facebook.com/notes/wjaworze/s%C5%82owo-o-wystawie-mercedesa/1654242338218136
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    analiza ofertypo słowie•6 kwietnia 2017 o 16:29

    moim zdaniem wersja BASIC bardzo przyjemna. Z wymiennym zbiornikiem. No i styl retro. Sam raz dla ludzi z wielkiego świata biznesu i polityki
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    propozycja cd.po słowie•6 kwietnia 2017 o 16:26

    http://www.toitoi.pl/oferta_kat/kategoria/toalety-przenosne/

poglądowy materiał typowej toalety
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    propozycjapo słowie•6 kwietnia 2017 o 16:25

    a może lepiej z pompą otworzyć pierwszą postawioną toaletę typu TOI-TOI dla budowlańców ? Np. VIP-y jako pierwsze "oddałyby potrzebę"
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    stachu to twoje dzieło ?po słowie•6 kwietnia 2017 o 15:59

    Stachu to twoje dzieło ? Jak tak to rychło w czas :)
Wodzirej już dawno wyjął temat
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    Maciej Gwoździewiczpo słowie•6 kwietnia 2017 o 13:30

    Po co to oświadczenie tutaj? Co zmiana nazw ulic ma wspólnego z wystawą Mercedesa? Czy ewentualnie dementowanie kwestii "kto załatwił" będzie ograniczone do wrzucania komentarzy na jawor24h.pl pod artykułami dotyczącymi zupełnie innych spraw?
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    Maciej GwoździewiczMaciej Gwoździewicz•6 kwietnia 2017 o 15:48

    Wystawę Mercedesa w muzeum otwarto 3 marca. Dziś mamy 6 kwietnia. Można być pod wrażeniem dynamiki i skuteczności działań redakcji "W Jaworze".
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    mistrz intelektu GniewkoMaciej Gwoździewicz•6 kwietnia 2017 o 14:06

    wg mnie dlatego, że temat konsultacji na czasie to i więcej ludzi oświadczenie zobaczy
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    to kpina•6 kwietnia 2017 o 11:59

    a ja uważam że jak burmistrz Bera chciał ograniczyć głosowanie tylko do ul.Rapackiego i ul.Berlinga to mógł to zrobić w grudniu jak wydał zarządzenie w sprawie ankiet, a nie najpierw pisze że wszyscy mieszkańcy mogą głosować , a JAK ZNA JUŻ WYNIKI ANKIET , to w marcu już mu się nie podoba , że głosowali wszyscy mieszkańcy.Tylko mają większość w Radzie Miasta swoich radnych z PO i SLD głosują za tym żeby były znowu ankiety do ankiet ale tylko dla mieszkańców z ul.Rapackiego i ul.Berlinga. Czy nie można myśleć trochę wcześniej tylko lekceważyć nasze głosy.
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    mój głos jest ważny•6 kwietnia 2017 o 11:51

    ja już głosowałam za ul.Wyszyńskiego i Pileckiego , osobiście podpisałam ankiete na której były wpisane nowe nazwy ul.Wyszynskiego i Pileckiego , nikt mi nie kazał i nie zmuszał do podpisania. Zapytano czy podoba mi się propozycja wpisana na ankiecie i powiedział radny Wieczorek , że  jak mam swoją propozycję to można wpisać swoją propozycję . Ale mnie spodobały się obie propozycje i podpisałam i jestem zdziwiona , że pomimo tylu głosów za tymi nazwami to burmistrz nie chce uznać naszych głosów .
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    dlaczego•6 kwietnia 2017 o 11:23

    a dlaczego wszyscy mieszkańcy Jawora nie mogą wybrać nowych nazw ulic , przecież my też mieszkamy w Jaworze. Już nić głupszego burmistrz Bera i jego radni zSLD i PO nie mogli wymyślić. O co tu chodzi? Chyba nie mogą się z tym zgodzić ,że to była propozycja mieszkańców i radnych prawicowych których wspierał ksiądz .
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    mam prawodlaczego•6 kwietnia 2017 o 11:41

    ja też jestem mieszkańcem Jawora i też mam prawo decydowania o tym co się w Jaworze dzieje . Dlaczego burmistrz i jego radni odbierają nam to prawo . Mieszkańcy nie mają już nic do powiedzenia , tylko musi tak być jak oni chcą.
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    radni Razem kontratakują•6 kwietnia 2017 o 10:37

    http://e-legnickie.pl/wiadomosci-z-regionu/jawor/9168-radni-do-wicestarosty-przestan-klamac
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    kolejny artykuł " w starym stylu" :)
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    dziwni są ci radni z PO i SLD mówią i udają że są za ul.Wyszyńskiego i Pileckiego, ale skoro opozycja zebrała  około 1500 podpisów za tymi nazwami to dlaczego nie chcą radni PO i SLD zagłosować za tymi nazwami tylko wymyślają konsultacje do konsultacji.. Wstyd , możecie se mówić co chcecie , ale o was świadczą nie wasze słowa tylko wasze czyny ., mówicie co innego a robicie co innego. . Mówię jeszcze raz WSTYD,
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    .•6 kwietnia 2017 o 08:25

    no to jak w końcu było,byli przeciwni,zarzucali klerykalizm czy tylko postanowili,ze mieszkańcy ulic zadecydują?
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    mieszkańcy ulic już zdecydowali podczas zarządzonych przez burmistrza (a nie radnego Bandera) konsultacji społecznych-mieszkańcy Rapackiego i Berlinga złożyli już ankiety ze wskazaniem nazw, jakie chcą aby zostały uchwalone
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    Bander się nadaje na mydło do polleny

    
    1
    Lubię to: 1
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Bander się nadaje na mydło do polleny
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    Dym•6 kwietnia 2017 o 00:31

    Ten film pokazuje jak działa burmistrz i reszta jego kolegów. Dużo szumu a efektów żadnych.
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    konsultacje czy kompromitacje ?•5 kwietnia 2017 o 21:17

    krótko i na temat !

http://wpolityce.pl/polityka/334472-nasz-wywiad-po-i-sld-przeciwko-ulicom-prymasa-tysiaclecia-i-pileckiego-w-jaworze-baranowski-to-barejada-zaproponowalismy-postaci-ktore-lacza
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    SPAGHETTI•5 kwietnia 2017 o 20:01

    Skonsultujmy czy konsultacje na temat konsultacji od konsultacji są konieczne ....? Smiech na sali -rajców miejskich !
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    dokładny•5 kwietnia 2017 o 18:33

    I jest Plac Wyszyńskiego w Jaworze na niektórych mapach. http://mapa.livecity.pl/ulica/kard.%20Stefana%20Wyszy%C5%84skiego,Jawor,119458

    
    0
    Lubię to: 0
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        I jest Plac Wyszyńskiego w Jaworze na niektórych mapach. http://mapa.livecity.pl/ulica/kard.%20Stefana%20Wyszy%C5%84skiego,Jawor,119458
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    

                
    do radnego Olszewskiegodokładny•5 kwietnia 2017 o 22:15

    SKORO TAK LUDZIE CHCIELI "drugą SPACEROWĄ" to czemu zagłosowali w liczbie 646 na ulicę o nazwie Rtm. Pileckiego. A na propozycję radnego Olszewskiego kilkadziesiąt ? Panie Olszewski czy według Pana 60 czy 50 to więcej niż 646 ?
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    stary plandokładny•5 kwietnia 2017 o 21:36

    kiedyś był w planie, ale już dawno został zmieniony i takiego nie ma
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    efvfdokładny•5 kwietnia 2017 o 18:42

    według mnie to błąd . w tym miejscu jest skrzyżowanie a nie plac
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    Cyklista•5 kwietnia 2017 o 16:26

    Wywiad pana Wicestarosty AB http://wpolityce.pl/polityka/334472-nasz-wywiad-po-i-sld-przeciwko-ulicom-prymasa-tysiaclecia-i-pileckiego-w-jaworze-baranowski-to-barejada-zaproponowalismy-postaci-ktore-lacza
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    sceptykCyklista•5 kwietnia 2017 o 18:01

    Łżesz Waść! Nikt nikomu nie zarzucał klerykalizmu! Nikt z radnych PO-SLD nie twierdził, że nie chce, aby ulice nosiły nazwy Wyszyńskiego i Pileckiego. Hańba, Panie Baranowski, tak łgać!
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    ser białysceptyk•5 kwietnia 2017 o 22:21

    wyluzuj Emilcio :)
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    oględnie mówiącCyklista•5 kwietnia 2017 o 17:20

    konkretnie i logicznie to wszystko przedstawił
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    dokładnyoględnie mówiąc•5 kwietnia 2017 o 21:00

    Oszustwo i manipulacja!!!
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    gdzie logika i sens?•5 kwietnia 2017 o 15:51

    Panie Olszewski niech mi Pan wyjaśni jak można w Jaworze proponować drugą ulicę Spacerową? W Jaworze jest już Spacerowa. To Pan radny jaworski nie wie, że jest droga Spacerowa w Jaworze ? Czy uważa Pana, że około 60 podpisów na taką nazwę jest równorzędne z 646 podpisami złożonymi za propozycją Rtm. Pileckiego ?
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    bestronne życzenia dla organów•5 kwietnia 2017 o 14:16

    Z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych i Zmartwychwstania Pańskiego życzę wybranym przez mieszkańców radnym, żeby rozumieli różnicę pomiędzy lojalnością, a "służalczością" oraz by zawsze starali się być radnymi wszystkich mieszkańców powiatu, jaworzan; wybranej lokalnej władzy wykonawczej, aby nigdy nie marnowała publicznych pieniędzy, a interesy swoich mieszkańców przedkładała nad interesy mieszkańców innych gmin i powiatów, lub wąskich ugrupowań politycznych, opozycji zaś, aby się jednoczyła, działała wspólnie i formułowała wspólny program pozytywny dla lokalnej wspólnoty, a nie indywidualnych interesów.
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    w ten sposób ich rozróżnisz.•5 kwietnia 2017 o 09:13

    Zwróć uwagę głupcowi, to Cię znienawidzi, zwróć uwagę mędrcowi, a będzie Ci wdzięczny.
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    irek•5 kwietnia 2017 o 08:40

    Proponuję przemianować na ulicę imienia E.Bery a drugą na Bandera.
Może obędzie się bez konsultacji i wydawania kasy ?
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    moja opinia•5 kwietnia 2017 o 00:57

    Moim zdaniem pan Olszewski zachował się trochę nieodpowiedzialnie. Namieszał ludziom z tą spacerową, a jak rada to przegłosuje to możemy mieć niezły pasztet. Skoro istnieje już droga spacerowa w Jaworze to np. kurierzy z przesyłkami nie trafią do nas tylko nawigacja wskaże im zupełnie inne miejsce i mogą być z tego naprawdę poważne problemy.
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        Moim zdaniem pan Olszewski zachował się trochę nieodpowiedzialnie. Namieszał ludziom z tą spacerową, a jak rada to przegłosuje to możemy mieć niezły pasztet. Skoro istnieje już droga spacerowa w Jaworze to np. kurierzy z przesyłkami nie trafią do nas tylko nawigacja wskaże im zupełnie inne miejsce i mogą być z tego naprawdę poważne problemy.
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    !!!!moja opinia•5 kwietnia 2017 o 08:51

    przecież nie o to chodzi.Nie chcemy brać udziału w tym głupim spektaklu .Chcemy nazwę ulicy która nie dzieli tylko jednoczy.Żadnych polityków, męczenników czy księży.Jeżeli już to ponumerujcie te ulice i będze spokój.
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    pytam!!!!•5 kwietnia 2017 o 18:02

    wtedy nikt nie pytał ludzi. Bo i po co ?
Pytać o "Słońce ludzkości". Kto by w tamtym czasie nie chciał takiego patrona :) Tylko chyba głuchoniemy i chory psychicznie :)  A teraz władza  PO-SLD i jej przedstawiciel burmistrz  ogłosili konsultacje . I co ? Zobaczyli wynik 1300 ANKIET ZA PILECKIM I WYSZYŃSKIM . No i co ? Kolejne konsultacje. Panie burmistrzu to co, aż do bólu ? Kiedy Pan i Radni KLUBU Razem będziecie usatysfakcjonowani ?  Jak padnie może na Spacerową i Wyzwolenia 1000 ankiet ? A może jak 56 czy 73 ?
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    do !!!!!!!!•5 kwietnia 2017 o 15:52

    Człowieku jaką "demokrację" miałeś w 1953 roku? Czasie głębokiego stalinizmu... Co Ty wypisujesz, zastanów się...
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    !!!!!!!!•5 kwietnia 2017 o 15:04

    w 1953 zmieniono nazwę Katowic na Stalinogród.Oczywiście demokratycznie i jednomyślnie.Sposób działania , atmosfera podobna jak dzisiaj,tylko patroni inni.
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    demokratyczny wybór!!!!•5 kwietnia 2017 o 09:06

    w demokratycznych wyborach decyduje większość, a ta zdajsie już zdecydowała podczas pierwszych konsultacji. oczywistym jest, że nie wszyscy się zgadzają ze zdaniem większości, jednak jeżeli mówimy o demokracji, to ta powinna zwyciężyć
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    wio baśka•4 kwietnia 2017 o 22:37

    A burmistrz zarządzi konsultacje na temat odwołania konsultacji od konsultacji i tak z rajców robi się baranów .
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    SPAGHETTI•4 kwietnia 2017 o 22:31

    Szacunek dla Pana Detyny .
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    kpina i Miś Barei•4 kwietnia 2017 o 22:31

    konsultacje do konsultacji - przypomina się film Rejs
" – Stwierdzam, że głosowanie, które tu się odbywa w poważnych instytucjach, uważane byłoby za nieważne. Są trzy metody głosowania. Pierwsza przez aplauz. Znaczy, że wszyscy głosują. Druga metoda... Kulkami. Są kulki czarne i czerwone, które otrzymuje każdy głosujący... Yyy... Przepraszam białe i czarne, które otrzymuje każdy głosujący... Czarna za – lub odwrotnie: czarna za... Yyy... Czarna przeciw, biała za lub odwrotnie. Jest trzecia metoda przez podniesienie rąk. Ta metoda jest najdoskonalsza.
– No świetnie, ale jaką metodą wybierzemy metodę głosowania? "
 ps. Wreszcie łaskawie władza panująca podała wyniki ankiet. Wyszło, że za ulicą Pileckiego I ul. Wyszyńskiego jest ok. 1300 obywateli. I co ? Jajco. Kolejne konsultacje do tego samego tylko "ograniczone do rapackiego i berlinga". kpina  i Miś Barei
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    kydykpina i Miś Barei•4 kwietnia 2017 o 22:44

    Bera i Bander z klubem zaorani :D :D :D 
Poezja sarkazmu - BRAWO!!!
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    czesiek•4 kwietnia 2017 o 21:15

    jakie to nasze, jakie polskie.Zajadle kłótnie o rzeczy kompletnie nieistotne.Panie Burmistrzu , czy Pan nie rozumie,że prowadząc taką politykę w/s zmian nazwy ulic daje Pan paliwo do działania miejscowym oszołomom.Przecież oni się czują w tym jak ryba w wodzie.O tematach naprawdę ważnych jak ;plany miejscowe,budżet, problemy oświaty itp nie można z nimi dyskutować bo po prostu nie ma z kim.Dlatego proszę ,żeby Rada Miast podjęła jak najszybciej uchwałę w/s zmiany nazwy ulic i zajęła się naprawdę istotnymi rzeczami. I niech w końcu Pan załatwi z Detyną tą zamiatarkę czy kosiarkę.Będzie Pan miał na jakiś czas spokój.
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    Nie obrażaj radnego Blendera...
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    jak tak dalej pójdzie, to wojewoda wybierze te nazwy
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    jwr•4 kwietnia 2017 o 20:10

    tak właśnie radny Detyna powinien się zainteresować gdzie zaginęła zamiatarka UM za tyle pieniędzy kupiona. Szok co się dzieje.
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    a radnych Kowalczyka, Wieczorka, Bobowską, Madeja, Kaczkowską, Lemańską, Olszewskiego, Dynowskiego to nie interesuje i pozostałych radnych z KW EB Razem to nie interesuje?
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    autor•4 kwietnia 2017 o 20:04

    temat tej nowej zamiatarki powinien być podany do radnego Detyny. On by szybko wyjaśnił gdzie jest statek widmo za 600 tyś zł Szok po prostu szok
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    superradny?autor•4 kwietnia 2017 o 21:44

    ach ten radny Detyna-zamiatarka, zwolnienia, nabory, ulgi, zmiany ulic-i co jeszcze musi wyjaśnić 1 z 21 radnych?
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    co wybraliśmy, to mamy
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    pytam•4 kwietnia 2017 o 19:19

    po co  burmistrz  robi te konsultacje jak najpierw zastępca burmistrza nie chce podać ile było głosów na te ulice , a teraz burmistrz i jego radni wymyślili znowu kolejne ankiety .Tylko pytam po co , bo mieszkańcy mówią  że wymyślili znowu konsultacje bo nie są to  ich propozycje ?
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    irek•4 kwietnia 2017 o 17:29

    jeśli bera jest tak bardzo za ankietą (trzecią) to czemu własnej pensji nie poddał pod glosowanie mieszkańców, tylko zadecydowało towarzystwo z "razem"
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    niestety wynik nie byłby dla burmistrza zadowalający i znów dorobiłby sobie tylko znany cel, o którym zapomniałby powiadomić Jaworzan. Niestety wg mnie nie zarobił na żadną z otrzymanych złotówek wynagrodzenia, a nawet zdaniem wielu doprowadza gminę do stanu w którym nawet najlepszy jego następca za 1,5 roku nie będzie normalnie wyprowadzić
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    radca prawny•4 kwietnia 2017 o 17:00

    Zapytam krótko, Panie Burmistrzu po co męczyć Jaworzan kolejnymi konsultacjami? Jaki w tym jest sens. Czy nie warto zadać sobie trud i odremontować basen miejski? Czy Panu nie wstyd że Jawor w ocenie jego mieszkańców niestety oddala się zamiast zbliżać do realizacji Pana programu wyborczego?. Co się dzieje w tym mieście?
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    tonacy chwyta sie brzytwy•4 kwietnia 2017 o 16:57

    Juz trzesie porami nasz burmistrz i jego kilkanascie raczek  do glosowania dlatego wymyslil konsultacje do konsultacji . Przeciez musi zablysnac jak TOTALNA OPOZYCJA PARLAMENTARNA !  Ale to sa juz jedne z ostatnich blyskow.
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    Jaworzanin 2•4 kwietnia 2017 o 16:45

    jaworzanin, a może Grzesiu., Kaziu, itd. Czy ktoś Cię naciskał, bo mnie z żoną nikt.
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    mieszkaniec Jawora•4 kwietnia 2017 o 16:41

    Gregory, a skąd wiesz, że były gotowe ankiety, Dlaczego kogoś pomawiasz Ja sam wypełniłem ankietę, którą dostałem od radnego Kowalczyka.   
P.S. A jak dawali radni sianko z wizytówką, to też ludziska brali z grzeczności.
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    Przewodnik•4 kwietnia 2017 o 16:41

    Wpiszcie w Google Maps hasło "Spacerowa Jawor" , ja wpisałem i wyszło, że taka ulica już jest w Jaworze.
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    Jaworzanin 2•4 kwietnia 2017 o 16:35

    A my mieszkamy na ul. Berlinga i nie mamy nic przeciwko, żeby była ul. rtm Pileckiego. A aleja Spacerowa już chyba w Jaworze jest.  Po co druga Spacerowa.
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    faktJaworzanin 2•4 kwietnia 2017 o 16:40

    a tym zdublowaniem nazwy "Spacerowa" mogą być kłopoty, bo chociażby google nie rozróżni, czy to ulica, aleja, czy jeszcze inna klasyfikacja
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    mieszkanka jawora•4 kwietnia 2017 o 16:34

    Nikt nie kazał Wieczorkowi, Kowalczykowi i pozostałej grupie pod wezwanie chodzić po damach, zawracać ludziom głowę  i prosić o podpisy pod ich propozycjami.  Jak się okazuje i w szkole ankiety były dawane uczniom. To już jest wielka przesada. A później jeden z drugim mówią, że nikt nie zmuszał nikogo do podpisu. Jak to nie, uczeń, który dostaje ankietę od nauczyciela, żeby nie robić sobie ewentualnego kłopotu podpisuje i tyle. Jeszcze śmią twierdzić, że ankiety trafią po raz trzeci do mieszkańców. Pewnie bo samozwańcza grupa na potrzeby kampanii już ludziom zawracała gitarę.
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    Ankietermieszkanka jawora•4 kwietnia 2017 o 20:43

    Zawracanie głowy, jak to nazywasz, to robi burmistrz kolejny raz. Teraz trzeba ankietę wziąć, wypełnić, zanieść i wrzucić.

    
    4
    Lubię to: 4
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Zawracanie głowy, jak to nazywasz, to robi burmistrz kolejny raz. Teraz trzeba ankietę wziąć, wypełnić, zanieść i wrzucić.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    







                
    na tym polega demokracja•4 kwietnia 2017 o 16:28

    z wyborem burmistrza i rady tez prawdopodobnie nie wszyscy się zgadzają, jednak nie jest to podstawa do przeprowadzenia ponownych wyborów
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    Gregory•4 kwietnia 2017 o 14:34

    Co to za konsultacje były, jak gotowe, wypełnione ankiety radni Wieczorek, Kowalczyk i inni dawali do podpisania! Ludzie z grzeczności podpisywali, i tyle.
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    tak ciężko to zrozumiec?Gregory•4 kwietnia 2017 o 14:50

    Podpisali z własnej nieprzymusowej woli, były i takie osoby, które z ta propozycja się nie identyfikowały i jej nie podpisały. na ogół, z tego co mówią mieszkańcy, ludzie byli zadowoleni, że ktoś osobiście do nich przyszedł aby mógł oddać głos bez osobiste fatygi do urzędu. Podpisali się, bo ta propozycja im się podobała i się z nią identyfikowali.
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    no właśnie, burmistrz zarządził już jedne konsultacje i mieszkańcy się wypowiedzieli
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    sceptyktak ciężko to zrozumiec?•4 kwietnia 2017 o 20:23

    A gdzie wolny wybór?!
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    jaworzanin•4 kwietnia 2017 o 14:23
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    burmistrz najpierw zarządza konsultacje  a potem jego wyników nie honoruje i chce kolejnych konsultacji do konsultacji. Ciekawe jak długo będziemy czekać na kolejne zarządzenie burmistrza dot. konsultacji do konsultacji  i co znowu wymyśli jak wyniki nowych konsultacji nie będą po myśli burmistrza Bery i jego radnych  .
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    mieszkaniec Jawora•4 kwietnia 2017 o 11:59

    wygląda na to że pan burmistrz i radni PO i SLD lekceważą nas , A my musimy zlekceważyć ich przy wyborach.
Jak można tak zlekceważyć tyle głosów mieszkańców Jawora  646 osób, zgłosiła propozycję zmiany ul.Berlinga na ul. rtm. Witolda Pileckiego, a  nazwę Danuty Siedzikówny "Inki" zgłosiło 12 osób. Za pozostałymi propozycjami opowiedziała się mniejsza liczba osób.    W przypadku ul. Adama Rapackiego 601 osób wskazało kard. Stefana Wyszyńskiego, 45 osób Danutę Siedzikównę "Inkę". Pozostałe propozycję wskazała mniejsza liczba osób.Czy to jest za mało dla burmistrza Bery i jego radnych z PO i SLD? Co nie pasują  im takie autorytety jak Kard.Wyszyński i rotm.Pilecki ?
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    mieszkanka Rapackiego•4 kwietnia 2017 o 11:45

    Raz mówi, że Rada Miasta decyduje, a później że mieszkańcy. Mieszkańcy już zadecydowali. Chcemy ulic kard. Stefana Wyszyńskiego i rtm. Witolda Pileckiego.
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    jaworzaninmieszkanka Rapackiego•4 kwietnia 2017 o 15:49

    nie mieszka nas dużo na Berlinga.Z rozmów z sąsiadami jasno wynika ,że chcemy Spacerową .Tylko zapewnijcie nam warunki normalnego głosowania bez nacisków jak to było.Spytajcie Olszewskiego , to wam opowie  co myślą ludzie o tych co zbierali podpisy .
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    Annjaworzanin•4 kwietnia 2017 o 15:56

    fakt, ankiety dedykowane być może nie były najszczęśliwszym pomysłem, bo teraz mogą rodzic pole do różnego rodzaju podejrzeń o stronniczość, nacisk, itp., wątpię jednak, aby ktokolwiek kogoś zmuszał do podpisu, skoro zdarzały się osoby, które tych podpisów odmawiały, bo nie było to zbieżne z ich poglądami
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    nie rozumiemmieszkanka Rapackiego•4 kwietnia 2017 o 15:44

    ankiety wpłynęły, zgodnie z zarządzeniem burmistrza każdy mieszkaniec podał swój adres zamieszkania i złożył podpis pod konkretnym wyborem -czego jeszcze brakuje, aby ocenić jakie propozycje cieszyły się największym poparciem zarówno wśród mieszkańców Jawora, jak i wśród mieszkańców 2 ulic, które maja być zmienione?!
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    to się zdecyduj " mieszkanko Rapackiego "którego patrona chcesz , bo 2  na raz to za dużo.
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    siup•4 kwietnia 2017 o 10:16

    jak Jawor będzie tak w nieskończoność prowadził konsultacje do konsultacji, bo zawsze znajdzie jakaś grupka mieszkańców, która co chwile zmienia zdanie, to za jaworzan zdecyduje wojewoda i na tym się skończy jaworska demokracja
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    Jawor•4 kwietnia 2017 o 09:56

    Tacy ludzie mają władzę i rządzą. Ludzie którzy nie liczą się z tysiącami głosów-  do czasu.
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    Gregory•4 kwietnia 2017 o 09:41

    Co za stronniczy artykuł? Dlaczego nie ma w nim wypowiedzi radnego Olszewskiego, który zbierał opinie mieszkańców ulicy Berlinga, z których jednoznacznie wyniknęło, że chcą oni, aby ta ulica nazywała się SPACEROWA??? Niewygodny fakt?
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    do GregoryGregory•4 kwietnia 2017 o 11:20

    Nie ma o tym bo takich ankiet w konsultacjach nie wpłynęło zbyt wiele. Gdyby to miało być stronnicze to wrzucaliby pod spodem całe nagranie dyskusji na sesji? Już się chyba nie masz czego przyczepić co do faktów ro szukasz dziury w całym.
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    prosteGregory•4 kwietnia 2017 o 10:05

    skoro tak chcieli, to pewnie tak zagłosowali w ankietach, wystarczy w całej puli ankiet wyłonić ankiety złożone przez mieszkańców ulicy Berlinga i będzie wiadomo, jak zagłosowała większość
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    a kto mówi o podpisach, mówię o ankietach złożonych przez mieszkańców ul. Berlinga
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    józefproste•4 kwietnia 2017 o 10:08

    i tu się mylisz Kowalczyk chciał zmiany ulicy z berlinga na Pileckiego. Bo takie zebrał podpisy.

    
    2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        i tu się mylisz Kowalczyk chciał zmiany ulicy z berlinga na Pileckiego. Bo takie zebrał podpisy.
        
            Anuluj
            
        

    

Lubię to!
    •Udostępnij•
    Odpowiedz
    










                
    pomysły•4 kwietnia 2017 o 08:01

    ludzie, czy Wy nie macie nic ważniejszego do roboty?! burmistrz zarządził już jedne konsultacje wśród wszystkich mieszkańców, zostały przeprowadzone i zakończone, a ich wynik zaprezentowany radzie. to czy on się komuś podoba, czy nie to już jest odrębna kwestia. ani burmistrz, ani rada i tak nigdy nie są związani wynikami konsultacji, więc mogą zagłosować wg własnego widzimisię. tylko następnym razem niech ktoś się 2 razy zastanowi, zanim mieszkańców znów o coś zapyta, skoro potem nie zamierza ich opinii uwzględnić. jeżeli celem konsultacji miało być jedynie zebranie propozycji nazw ulic, to trzeba było o tym mieszkańców poinformować przed rozpoczęciem konsultacji. tak się jednak nie stało, więc dziś podawanie, że liczba głosów oddanych przez mieszkańców na poszczególne nazwy nie ma znaczenia i zarządzenie kolejnych konsultacji, w których mieszkańcy 2 ulic ponownie muszą opowiedzieć się za konkretnymi propozycjami ma prawo być negatywnie odbierane przez opinię publiczną.
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    maks123•4 kwietnia 2017 o 07:58

    Rozumiem, że w Jaworze i okolicy nie ma większych problemów do omówienia i rozwiązania a od zmian nazw ulic zależy być albo nie być.
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    ?!•4 kwietnia 2017 o 07:40

    czyżby radny Bander nie chciał uznać wyniku konsultacji społecznych przeprowadzonych wśród wszystkich mieszkańców? nie liczy się dla niego opinia wyrażona przez wszystkich mieszkańców, w tym mieszkańców z jego okręgu wyborczego? a dla burmistrza liczy się opinia wszystkich mieszkańców? przecież sam o nią poprosił...
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    mieszkaniec Rapackiego•4 kwietnia 2017 o 07:30

    Powiem krótko-trzeba było od razu zarządzić konsultacje tylko wśród mieszkańców ulic Rapackiego i Berlinga. Teraz przeprowadzanie ponownych konsultacji w tej samej sprawie (zmiany nazw 2 ulic), w których mieszkańcy tych 2 ulic ponownie mają głosować nad tym samym jest trochę dziwne, bo przecież burmistrz w zarządzeniu nie poinformował mieszkańców, że to jest tylko pierwszy etap konsultacji, której celem jest jedynie zebranie propozycji, które następnie zostaną poddane głosowaniu przez mieszkańców tych 2 ulic), więc mieszkańcy biorąc w nich udział byli przekonani, że składając imienna ankietę na konkretne propozycje, jednocześnie na nie głosują. Poza tym burmistrz dysponuje imiennymi ankietami mieszkańców tych 2 ulic i może z całej puli wyodrębnić także wynik konsultacji wśród mieszkańców tych 2 ulic. Poprzednie konsultacje zostały zarządzone wśród wszystkich mieszkańców Jawora, zostały zakończone, a ich wynik został zaprezentowany radzie podczas sesji. Proponuję więc radnemu Banderowi wystąpić do burmistrza o wyodrębnienie jeszcze z całej puli wyników konsultacji wyniku  otrzymanego na podstawie ankiet złożonych przez mieszkańców ul. Rapackiego i Berlinga i będzie miał pełny obraz wyniku konsultacji.
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    mieszkaniec, który brał udział w konsultacjach•4 kwietnia 2017 o 07:12

    Niestety, ale w pierwszym zarządzeniu o konsultacjach burmistrz nie powiedział jaworzanom, że celem jest tylko zebranie propozycji nazw ulic, nad którymi głosowanie odbędzie się w drugim etapie konsultacji-zresztą nie mógł tego zrobić, bo taki pomysł ponoć dopiero padł na sesji od radnego Bandera po zakończeniu konsultacji i prezentacji ich wyników przez burmistrza. Mieszkańcy byli przekonani, że składając ankietę (dostarczając ją do BOK osobiście lub za pośrednictwem kogoś, kto ich w tej dość niewygodnej czynności całe szczęście uprzejmie wyręczył) na konkretne propozycje w ten sposób także na nie głosują. Propozycja radnego Bandera dyskredytuje konsultacje, jakie zostały zakończone, i których wynik konsultacji  zaprezentował burmistrz podczas ostatniej sesji.
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